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Deltagere:  
Per Plougmand Bærtelsen 
Lisbet Nielsen 
Mette Poulsen 
Tonny Dose 
Jan Kaas Henriksen, suppleant  
 
Referent:  
Lisbet Nielsen 
_____________________________________________________________________ 
 
Dagsorden:  

 
a. Emner til mødet 

1. EL 
Beslutning om modernisering af belysning i Kålmarken, herunder tilbud og 
tidsplan. 
Bestyrelsen havde indhentet et yderligere tilbud på modernisering af 
belysningen. Bestyrelsen valgte det tilbud, der var bilagt forslaget vedtaget på 
genealforsamlingen. 
Bestyrelsen traf beslutning om at igangsætte modernisering af de første 30 
pullerter, jf. tilbud behandlet på generalforsamlingen. [Bestyrelsen har siden 
hen iværksat udskiftning i alle Kålmarkens pullerter, da der kun var 39 i alt] 
 

2. Snerydning 
Punktet udskydes til februar/marts ud fra erfaringer om behov for snerydning i 
vinteren 20-21 og kontrakt for 2021-22. 
 

3. Grønne arealer 
En grundejer har spurgt, om vi kan få gartneren til at suge galmyg-pupperne op 
under hækkene ved parkeringspladserne, da hun ikke kan håndtere maskinen, vi 
har indkøbt til formålet. 
 
Bestyrelsen besluttede i første omgang at forsøge at arrangere en fælles 
arbejdsdag til anvendelse af foreningens løvsuger ved parkeringspladserne. 
 
Opsætning af juletræ. Bestyrelsen besluttede at bestille et træ med opsætning. 

 
b. Dialog om udgifter samt regnskab. 

a. Gennemgang af regnskabet år til dato   
b. Gennemgang af regnskabet for hele 2020 (fremskrivning) 
 
Der var ingen usædvanlige udgifter. 

c. Eventuelt 
 
Næste møde 
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Bestyrelsen forventes at mødes næste gang den 12. januar 2021. 


